
OdgovorOdgovorOdgovorOdgovor    na vprašanje g. Alojza Klemenčiča na vprašanje g. Alojza Klemenčiča na vprašanje g. Alojza Klemenčiča na vprašanje g. Alojza Klemenčiča glede učinkov ukrepa sofinanciranja sterilizacijeglede učinkov ukrepa sofinanciranja sterilizacijeglede učinkov ukrepa sofinanciranja sterilizacijeglede učinkov ukrepa sofinanciranja sterilizacije    in kastracijein kastracijein kastracijein kastracije    

mačkmačkmačkmačk    

Ukrep sterilizacije lastniških mačk prepoznavamo kot dober in učinkovit ukrep za obvladovanje 

prostoživeče populacije mačk. Pomemben učinek ukrepa sofinanciranja sterilizacije in kastracije mačk 

je tudi prispevek k ozaveščenosti in odgovornosti ljudi, glede skrbi za mačke in njihove mladiče. Neglede 

na uspešnost ukrepa, pa še vedno prihaja do razkoraka med številom skotenih brezdomnih mačk in 

številom mačk, ki jim je mogoče zagotoviti odgovoren dom. Z ukrepom sofinanciranja  sterilizacije 

oziroma kastracije mačk občina pomaga lastnikom živali, da lahko svoje ljubljenčke sterilizirajo in 

kastrirajo, ter se s tem izognejo skrbem, ki jih prinašajo skoteni mladiči. Lastniki mačk tako aktivno 

prispevajo k zmanjšanju problema števila nezaželenih mačjih mladičev, ki se vsako leto v 

spomladanskem in jesenskem času pojavijo v naravi, kot izgubljene oziroma zapuščene živali. 

Ocenjujemo, da je ukrep učinkovit mehanizem za zmanjševanje populacije prostoživečih mačk, hkrati 

pa je ukrep izjemno dolgoročno naravnan in ga velja zato izvajati dolgoročno in kontinuirano.  

Podatki o subvencijah so sledeči:  

Leto  Število dodeljenih subvencij za 
sterilizacijo 

Število dodeljenih subvencij za kastracijo 

2020 49 18 

2021( do 20. 10. 2021) 79 34 

 

Pripravila: Janez Furlan in Doris Grmek  

 

Odgovor na vprašanje g. Jožka PremrnaOdgovor na vprašanje g. Jožka PremrnaOdgovor na vprašanje g. Jožka PremrnaOdgovor na vprašanje g. Jožka Premrna    gleglegleglede možnosti dodatne zadolžitve Občine Ajdovščina na dan 15.de možnosti dodatne zadolžitve Občine Ajdovščina na dan 15.de možnosti dodatne zadolžitve Občine Ajdovščina na dan 15.de možnosti dodatne zadolžitve Občine Ajdovščina na dan 15.    

10.10.10.10.    2021202120212021    

Največji možni obseg zadolžitve občin in izkoriščenost kvote je izračunan na straneh Ministrstva za 

finance in je določen na letnem nivoju. V spodnji preglednici je priložen izračun za Občino Ajdovščina: 

 



 

 

Iz izračuna je razvidno, da odplačilo glavnice in obresti morebitnega dodatnega kredita v letu 2021 ne 

sme preseči 153.207 eur.  

Sam znesek kredita je odvisen od višine obrestne mere, ki jo ponudijo banke v postopku zbiranja ponudb 

in seveda od ročnosti kredita. Glede na obe spremenljivki je točen znesek kredita nemogoče izračunati. 

Poleg tega pa je izračun izkoriščenosti kvote odvisen od realizacije prihodkov preteklega leta, ki bodo za 

leto 2022 znani šele po oddaji zaključnega računa proračuna, kar je po 28. 2.. 

Pripravila: Karmen Slokar 

    

Odgovor na vprašanjeOdgovor na vprašanjeOdgovor na vprašanjeOdgovor na vprašanje    g.g.g.g.    Janeza TratnikaJaneza TratnikaJaneza TratnikaJaneza Tratnika    glede vpisa v vrtecglede vpisa v vrtecglede vpisa v vrtecglede vpisa v vrtec    

V zunanjih vrtcih je septembra 2021 vpisanih 106 otrok, ki imajo skupaj z enim od staršev stalno bivališče 

v občini Ajdovščina. V tej številki so zajeti vsi javni vrtci izven naše občine in vsi zasebni vrtci iz naše 

občine in izven naše občine. V javnem vrtcu Ankaran, Dornberk, Logatec, Postojna, Sežana, Hrastnik in 

Lucija imamo po 1 otroka, v Kopru in Mirnu po 2 otroka, Idriji in Solkanu 3, Šempetru 4, Ljubljani 5, 

Šempasu 6, Novi Gorici 12 in Braniku 18. V zasebnih vrtcih pa je naših otrok največ v Waldorfskem vrtcu 

17, vrtcu Gnezdo 10, hiši otrok Vipava 7, v vrtcu Antonina 6, zavodu sv. Stanislava 3 in vrtcu Nazaret 1 

otrok. Skupaj jih je 62 v javnih vrtcih izven občine in 44 v zasebnih vrtcih.     

Na podlagi 9. člena  Pravilnika o postopku in kriterijih za vpis otrok v vrtec je določeno, da komisija 

točkuje vse vpisane otroke po določenih kriterijih. Absolutno največje število točk dobijo starši, ki imajo 

skupaj z otrokom stalno bivališče na območju občine ustanoviteljice (145) ali soustanoviteljice (143) . 

Veliko naključje bi moralo biti, da bi jih presegli starši, ki imajo stalno bivališče v drugih občinah. Mogoče 

v primeru, če bi šlo za družino s 6 otroki, ki vpisuje dvojčke, eno leto pred vstopom v šolo, kjer sta oba 

starša zaposlena, vpis v dnevni program in še vsi ostali kriteriji, ob predpostavki, da je več prostih mest 

na želeni enoti vrtca. Komisija pa skladno z zakonom o vrtcih in pravilnikom ne točkuje otrok s posebnimi 

potrebami in otrok, za katere so starši predložili mnenje CSD o ogroženosti zaradi socialnega položaja 

družine. Prav tako komisija ne točkuje otrok, ki so v vrtec že vključeni in so vložili vlogo za premestitev v 

drugo enoto vrtca. Premestitve imajo prednost pred novo vpisanimi, saj jim prvo leto vpisa, zaradi 

zasedenosti oddelkov, ni bila ugodena »prva želja izbire enote vrtca«.  Vse vloge komisija obravnava in 



točkuje pod šifro, tako da se jih neobremenjeno razvršča. V vrtcu smo preverili, če jim je mogoče znano, 

da bi do primera, ki se, navaja prišlo. Ker pa komisija obravnava zelo veliko število vlog in se vprašanje 

ni nanašalo na točno določeno enoto, vrtec ni mogel podati odgovora.  

Pripravila: Gordana Krkoč  

    

Odgovor na vprašOdgovor na vprašOdgovor na vprašOdgovor na vprašanje anje anje anje g.g.g.g.    Uroša Štora glede Uroša Štora glede Uroša Štora glede Uroša Štora glede dostopnosti ZD Ajdovščinadostopnosti ZD Ajdovščinadostopnosti ZD Ajdovščinadostopnosti ZD Ajdovščina    

V ZD Ajdovščina se močno zavedamo problematike dostopnosti, predvsem preko telefona, ki je 

posledica premajhnega števila zdravnikov in velikega števila pacientov opredeljenih na posamezno 

ambulanto. V času epidemije je težava še večja, ker se je obseg telefonske komunikacije dodatno 

povečal, saj morajo zdravniki redno preverjati zdravstveno stanje obolelih za COVID-om. Ves čas se 

trudimo izboljšati telefonske povezave, veliko pozornost pa posvečamo tudi komunikaciji preko 

elektronske pošte. Tiste, ki so vešči uporabe le-te usmerjamo, da se jo poslužujejo in s tem 

razbremenjujejo sicer zelo obremenjene telefonske linije. Vsem občanom se zahvaljujemo za 

potrpežljivost in razumevanje. 

Pripravil: mag. Egon Stopar, direktor 

    

Odgovor na vprašOdgovor na vprašOdgovor na vprašOdgovor na vprašanje anje anje anje g.g.g.g.    Janeza Tratnika glede deponiranja materiala nad ŽapužamiJaneza Tratnika glede deponiranja materiala nad ŽapužamiJaneza Tratnika glede deponiranja materiala nad ŽapužamiJaneza Tratnika glede deponiranja materiala nad Žapužami 

Na območju Žapuž nad mestom Ajdovščina, smo v Medobčinski inšpekcijski in medobčinski redarski 

službi zaznali dovažanje enormnih količin zemeljskega in kamnitega materiala – domnevno iz gradbenih 

jam iz območja Občine Ajdovščina, in sicer v začetku tega leta pa tja do konca poletja 2021. Osebno sem 

opravil tudi ogled na kraju samem, napisal zapisnik in vse skupaj posredoval oziroma odstopil okoljski 

inšpekciji  s sedežem v Novi Gorici, ker tovrstna dejanja sodijo v njihovo pristojnost nadzora in ukrepanja. 

Pripravil: Dušan Bremec, inšpektor - vodja medobčinske inšpekcijske  in medobčinske redarske službe 

 

 

 

 


